
To in ono iz Zelene jame
Odkar je postalo križišče Po-

kopališke in Kavčičeve ulice tako
zelo prometno, so čakalno po-
stajo mestnega potniškega
prometa prestavili v Zvezno
ulico — med Avtonabavo in Ve-
lano. Vsekakor bolje kot poprej
pred mesnico v Kavčičevi ulici!

Nekaj pa takoj zbode v oči:
vseh devet koškov za odpadke, ki
so poprej viseli na drogovih
javne razsvetljave tamkaj, je
zmanjkalo. Zato pa zdaj preska-
kujemo Iedene kupe in občudu-
jemo smeti na pločniku.

Še slabše je na zvaljanem par-
kirišču ob Smartinski cesti od
Velane proti semoforiziranemu
križišču. 3. februarja je tamkaj
parkiralo šest tovornjakov s pri-
kolicami: med odvrženimi gu-
mami, odsluženimi žarometi in
človeškimi iztrebki v bližnjem
grmovju. Ko sem nekega voz-
nika težkega tovornjaka make-
donske registracije vprašal, kdo
jih je napotil na to parkirišče, je
odgovoril: »Cetra, poslovna je-
dlmca Ljubljana, Kavčičeva 61«.
(Poprej je bil v tej hiši Tran-
sportkomerc, s katerim smo
imeli Zelenojamčani precejšnje
težave — Nskje o tem dosti po-
ročala.)

Vem, da je operativno vodstvo
naše KS — zlasti tovariš Krnjarič
—pri pristojnih večkrat skušal to
urediti, stvar pa se ni premaknila.
Kar malo nerodno pa je za šolar-
je, ki to vsak dan vidijo. Na vsa-
kem koraku pa iih opozariamo

na čisto, urejeno okolje in jim
vtepamo v glavo »belo Ljublja-
no«.

Pa še besedo, dve o podhodu
ali podvozu ob OŠ Vide Pregarc
na Zvezni ulici. V novoletni šte-
vilki glasila krajanov Zelena
jama smo prebra]i, da je le-ta v
srednjeročnem načrtu. Vprašu-
jem pa, kako daleč so dogovori
med našo občinsko skupščino in
železniškim gospodarstvom; ali
spet čakamo novo žrtev na tem
divjem prehodu?

Inše: Kakoinkaj jezodgovo-
rom na moji vprašanji v rubriki
Zelena jama iz 2. številke Nsk?

JANEZ GRČAR

Pripis uredništva: Upajmo, da
so pristojni organi prejšnji vaš
zapis in tegale vestno prebrali?
Na oba smo jih še opozorili in —
dobili takoj tudi odgovore. Ob-
javljamo jih v celoti.


